



# Medizin *medical field*

Verarbeitung technischer Textilien *Processing of technical textiles*



CH-4938 Rohrbach, Allmendstrasse 148  
Phone ++41 (0)62 957 90 10, Fax ++41 (0)62 957 90 15  
info@lanz-anliker.ch, www.lanz-anliker.com

**LANZ-  
ANLIKER AG**



**Röntgenschürzen in verschiedenen Grössen, Farben und Formen mit unterschiedlichem Bleigleichwert**  
**Röntgenvorhänge**  
**Überzüge zu Wärmematratzen**  
**Badeliegepolster**  
**Rücken-/Oberschenkelgurten**  
**Paraventüberzüge**  
**Inkontinenzeinlagen (Krankenunterlagen)**  
**Polster zu Hebesitz**  
**Blutdruckmanschetten**  
**Tragsystem für Insulinpumpen**  
**... und vieles mehr**

Lanz-Anliker ist auf dem medizinischen Sektor vertreten. Unsere Produkte werden nicht nur in der Schweiz, sondern auch in ganz Europa direkt oder durch Verkaufsorganisationen erfolgreich vertrieben. Gerade in der Medizin, wo sehr hohe Anforderungen an die Produkte gestellt werden, ist es von grösster Wichtigkeit, dass nur erstklassige Ware zum Einsatz gelangt. Unser Qualitäts-Management-System nach ISO 9001:2008/ISO 13485:2003/AC:2007 hilft uns, diesen Anforderungen gerecht zu werden. Die Produkte werden in Absprache mit unseren Kunden von Grund auf in unserem Unternehmen entwickelt. Dank unseres modernen Maschinenparks sind wir für die anschliessende Produktion von Klein- und Gross-Serien bestens eingerichtet.

Andreas Kohler, Grafikatelier, Bützberg

**Bereich:**  
**Filtration**  
**✕ Medizin**  
**Militär**  
**Reitsport**  
**Sattlerei**  
**Halbfabrikate**  
**Verkehrsmittel-Interieurs**

**Field:**  
**Filtration**  
**✕ Medical**  
**Military**  
**Equestrian products**  
**Saddlery**  
**Semi-finished products**  
**Vehicle interiors**

**X-ray protection aprons in different sizes, colours and shapes with differing lead-equivalence values**  
**X-ray protection curtains**  
**Covers for heating mattresses**  
**Reclining pads for bathing**  
**Dorsal and thigh belts**  
**Screen covers**  
**Incontinence pads**  
**Pads for elevating seats**  
**Blood-pressure straps**  
**Carrying system for insulin pumps**  
**... and a great deal more**

*Lanz-Anliker is represented in the medical sector. Our products are successfully sold directly or through our sales organizations not only in Switzerland, but also throughout the whole of Europe. Specifically in the medical field, where very high demands are made of the product, it is of the utmost importance, that only first-class goods are utilized. Our quality management system in accordance with ISO 9001:2008/ISO 13485:2003/AC:2007 helps us to do justice to these requirements. The products are developed in our company right from the beginning, in cooperation and agreement with our customers. Thanks to our modern machinery, we are optimally equipped for the subsequent production of small and large batch runs.*

